

IN MEMORIAM



**Francine Dumas (née Bélanger)
1949-2018**

Francine Bélanger (née Dumas) passed away suddenly on 9 November 2018. Francine was at the Centre from 1976 to 1993, for the most part in the Library and the Information Sciences Division, at different times with Ronald Archer, Shahid Akhtar, John Woolston, and Jean de Chantal. After working as a Secretary and Executive Secretary, she was promoted to Operations Assistant. She left the Centre for the Ministry of Justice, keeping in touch for several years with friends in the Division.

Francine is remembered as a professional and dedicated individual, discrete, efficient and poised. On the personal side she was a pleasant, helpful, even-tempered and very private woman.

She will be missed.

Former colleagues and friends

Francine Bélanger (née Dumas) est décédée soudainement le 9 novembre 2018. Francine a travaillé au Centre de 1976 à 1993 principalement aux Sciences de l'Information et à la Bibliothèque, avec Ronald Archer, Shahid Akhtar, John Woolston, et Jean de Chantal. Après avoir travaillé comme secrétaire de direction, elle a été promue au rang d'adjointe aux opérations. Elle quitta ensuite le Centre pour le Ministère de la Justice, tout en maintenant le contact avec ses amis au CRDI.

Les collègues et ami(e)s de Francine se souviennent d'une femme professionnelle dévouée à son travail, discrète, efficace et posée. Du point de vue personnel, c'était une personne agréable, serviable, d'un caractère calme, très privée.

Elle nous manquera.

anciens collègues et amies